
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 15. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 96

Vil ministeren, som opfølgning på svaret på MOF alm. del - spørgsmål 890, redegøre for,

om han er enig i, at de nye analyser som Aarhus Universitet, DCE – Nationalt Center for

Miljø og Energi har "foretaget hurtigt og inden for et begrænset budget, hvilket har påvir-

ket valget af metode, detaljeringsgrad og omfang", jf. notatet ”Vurdering af 5 scenarier for

skærpede miljøzoner – effekter på emission og på luftkvalitet” af 30. august 2018 fra Aar-

hus Universitet, DCE – Nationalt Center for Miljø og Energi, ikke medtager antallet af ul-

trafine sodpartikler fra den lokale trafik, og dermed ikke opgør en meget væsentlig kilde til

forurening fra den lokale trafik?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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